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Link do nagrania z VIII sesji Rady Miejskiej w Boguchwale:   

https://boguchwala.esesja.pl/SesjaVIII.htm  

Podany w protokole czas rozpoczęcia poszczególnych punktów porządku obrad odnosi się do 

powyższego nagrania. 

Protokół nr VIII.2024 

VIII Sesja Rady Miejskiej w Boguchwale 

w dniu 30 grudnia 2024 

W posiedzeniu wzięło udział 21 Radnych: 

1. Maria Angowska 

2. Adam Baran 

3. Agnieszka Bednarska 

4. Waldemar Bijoś 

5. Marek Cisek 

6. Sławomir Czyż 

7. Dariusz Hudzik 

8. Marek Kiczek 

9. Piotr Kobyłecki 

10. Magdalena Kotla 

11. Ryszard Liput 

12. Dominik Maziarz 

13. Piotr Pustelny 

14. Tadeusz Rak 

15. Andrzej Świder 

16. Katarzyna Warchoł 

17. Grzegorz Wojewoda 

18. Kamila Wróbel 

19. Andrzej Zając 

20. Antoni Ziobro 

21. Barbara Żak 

W sesji uczestniczył Pan Wiesław Kąkol - Burmistrz Boguchwały oraz wyznaczeni przez 

Burmistrza pracownicy Urzędu Miejskiego w Boguchwale, Sołtysi i Przewodniczący 

Zarządów Osiedli Boguchwała. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Podjęcie Uchwały Budżetowej na 2025 rok. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Boguchwała. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 2024 

roku. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pożyczki dla Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Zarzeczu. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Boguchwała na 2024 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy 

Boguchwała. 

https://boguchwala.esesja.pl/transmisja/62175/sesjaaradyawadniuaponiedzia%C5%82eka30agrudniaa2024.htm
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8. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia ważności wyborów uzupełniających na 

Członków Zarządu Osiedla Boguchwała Centrum. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą 

Miasto Rzeszów w zakresie obsługi osób nietrzeźwych dowiezionych z terenu Gminy 

Boguchwała. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, trybu ich 

pobierania, a także szczegółowych warunków przyznawania usług sąsiedzkich, 

wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania ich wykonania. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania usług 

wsparcia krótkoterminowego świadczonego w formie dziennej i w formie pobytu 

całodobowego oraz warunków odpłatności za te usługi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia realizacji zadań własnych Gminy Boguchwała 

Gospodarce Komunalnej Sp. z o.o. w Boguchwale. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Miasto Rzeszów w 

przedmiocie powierzenia mu realizacji zadania publicznego z zakresu ochrony 

zwierząt. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej i Komisji 

Stałych na I półrocze 2025 roku. 

15. Informacja o zbytych i nabytych nieruchomościach w Gminie Boguchwała. 

16. Informacja Przewodniczącego Rady. 

17. Zamknięcie obrad. 

Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:03:37 

Pan Piotr Pustelny - Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył obrady VIII sesji Rady 

Miejskiej i na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność posiedzenia. Następnie 

odczytał porządek obrad i zapytał, czy do przedstawionego porządku obrad są propozycje 

zmian. 

Pan Wiesław Kąkol – Burmistrz Boguchwały zaproponował poszerzenie porządku obrad  

o punkty: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia przez Gminę Boguchwała Spółce Gospodarka 

Komunalna Sp. z o.o. w Boguchwale prowadzenia Punktu Selektywnej Zbiórki 

Odpadów Komunalnych 

2) Podjęcie uchwały w sprawie nabycia na rzecz Gminy Boguchwała nieruchomości 

oznaczonej jako działka nr 548/1 położonej w miejscowości Niechobrz. 

Pan Ryszard Liput Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zaproponował 

poszerzenie porządku obrad o punkt: 

3) Podjęcie uchwały w sprawie skargi z dnia 20 listopada 2024 r. (data wpływu: 5 grudnia 

2024 r.) w przedmiocie przewlekłości postępowania w wydaniu decyzji 

administracyjnej dotyczącej Funduszu Alimentacyjnego na dyrektora Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Boguchwale. 



3 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie 1 zmianę w 

porządku obrad w sprawie poszerzenia porządku obrad o punkt: Podjęcie uchwały w sprawie 

powierzenia przez Gminę Boguchwała Spółce Gospodarka Komunalna Sp. z o.o. w 

Boguchwale prowadzenia Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Marek Cisek, 

Sławomir Czyż, Dariusz Hudzik, Marek Kiczek, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard 

Liput, Dominik Maziarz, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, 

Grzegorz Wojewoda, Kamila Wróbel, Andrzej Zając, Antoni Ziobro, Barbara Żak. 

 

Zmiana porządku obrad została przyjęta. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie 2 zmianę w 

porządku obrad w sprawie poszerzenia porządku obrad o punkt: Podjęcie uchwały w sprawie 

nabycia na rzecz Gminy Boguchwała nieruchomości oznaczonej jako działka nr 548/1 

położonej w miejscowości Niechobrz. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Marek Cisek, 

Sławomir Czyż, Dariusz Hudzik, Marek Kiczek, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard 

Liput, Dominik Maziarz, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, 

Grzegorz Wojewoda, Kamila Wróbel, Andrzej Zając, Antoni Ziobro, Barbara Żak. 

 

Zmiana porządku obrad została przyjęta. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie 3 zmianę w 

porządku obrad w sprawie poszerzenia porządku obrad o punkt: Podjęcie uchwały w sprawie 

skargi z dnia 20 listopada 2024 r. (data wpływu: 5 grudnia 2024 r.) w przedmiocie 

przewlekłości postępowania w wydaniu decyzji administracyjnej dotyczącej Funduszu 

Alimentacyjnego na dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Boguchwale. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Marek Cisek, 

Sławomir Czyż, Dariusz Hudzik, Marek Kiczek, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard 

Liput, Dominik Maziarz, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, 

Grzegorz Wojewoda, Kamila Wróbel, Andrzej Zając, Antoni Ziobro, Barbara Żak. 
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Zmiana porządku obrad została przyjęta. 

Więcej propozycji zmian nie było. 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Podjęcie Uchwały Budżetowej na 2025 rok. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Boguchwała. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 2024 

roku. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pożyczki dla Ochotniczej Straży Pożarnej  

w Zarzeczu. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Boguchwała na 2024 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy 

Boguchwała. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia ważności wyborów uzupełniających na 

Członków Zarządu Osiedla Boguchwała Centrum. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą 

Miasto Rzeszów w zakresie obsługi osób nietrzeźwych dowiezionych z terenu Gminy 

Boguchwała. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania  

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, trybu ich 

pobierania, a także szczegółowych warunków przyznawania usług sąsiedzkich, 

wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania ich wykonania. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania usług 

wsparcia krótkoterminowego świadczonego w formie dziennej i w formie pobytu 

całodobowego oraz warunków odpłatności za te usługi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia realizacji zadań własnych Gminy Boguchwała 

Gospodarce Komunalnej Sp. z o.o. w Boguchwale. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia przez Gminę Boguchwała Spółce Gospodarka 

Komunalna Sp. z o.o. w Boguchwale prowadzenia Punktu Selektywnej Zbiórki 

Odpadów Komunalnych. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Miasto Rzeszów  

w przedmiocie powierzenia mu realizacji zadania publicznego z zakresu ochrony 

zwierząt. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia na rzecz Gminy Boguchwała nieruchomości 

oznaczonej jako działka nr 548/1 położonej w miejscowości Niechobrz. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie skargi z dnia 20 listopada 2024 r. (data wpływu: 5 grudnia 

2024 r.) w przedmiocie przewlekłości postępowania w wydaniu decyzji 

administracyjnej dotyczącej Funduszu Alimentacyjnego na dyrektora Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Boguchwale. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej i Komisji 

Stałych na I półrocze 2025 roku. 

18. Informacja o zbytych i nabytych nieruchomościach w Gminie Boguchwała. 

19. Informacja Przewodniczącego Rady. 

20. Zamknięcie obrad. 
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Ad.2. Podjęcie Uchwały Budżetowej na 2025 rok. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:11:04 

 

Uchwałę referowała Pani Ewelina Stawarz Skarbnik Gminy, poprosiła Radę Miejską o 

przyjęcie autopoprawek: 

 

Autopoprawka nr 1. 

 

W Paragrafie nr 1 punkt 2 zmienia się tabela nr 1 określająca szczegółowy podział dochodów. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie Autopoprawkę 

nr 1. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Marek Cisek, 

Sławomir Czyż, Dariusz Hudzik, Marek Kiczek, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard 

Liput, Dominik Maziarz, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, 

Grzegorz Wojewoda, Kamila Wróbel, Andrzej Zając, Antoni Ziobro, Barbara Żak. 

 

Autopoprawka została przyjęta. 

 

Autopoprawka nr 2. 

 

Paragraf 4 otrzymuje brzmienie: 

 

§ 4. 1. Ustala się przychody budżetu w łącznej kwocie 10.561.934,00zł, z tytułu: 

1) emisji papierów wartościowych w kwocie 9.840.540,00zł – emisja obligacji 

komunalnych, 

2) ze spłat pożyczek udzielonych na finansowanie zadań realizowanych z udziałem 

środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej w kwocie 696.500,00zł– spłata 

pożyczki udzielonej w 2024r. 

3) ze spłat pożyczek i kredytów udzielonych ze środków publicznych w 

kwocie            24.894,00zł   spłata pożyczki udzielonej w 2024r. 

2. Ustala się rozchody budżetu w łącznej kwocie 4.470.934,00zł z przeznaczeniem na 

spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu: 

1) wyemitowanych obligacji komunalnych w kwocie 4.406.000,00zł, 

2) zaciągniętych pożyczek i kredytów w kwocie 64.934,00 zł. 

3. Przychody i rozchody budżetu sklasyfikowane według paragrafów określających źródło 

przychodu oraz rodzaj rozchodu: 
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Lp. Nazwa paragrafu Paragraf Kwota w zł 

Przychody ogółem:   10.561.934,00 

1 
Przychody ze sprzedaży innych papierów 

wartościowych 
931 9.840.540,00 

2 

Przychody ze spłat pożyczek udzielonych na 

finansowanie zadań realizowanych z udziałem 

środków pochodzących z budżetu Unii 

Europejskiej 

902 696.500,00 

3 
Przychody ze spłat pożyczek i kredytów 

udzielonych ze środków publicznych  
951 24.894,00 

Rozchody ogółem:   4 470 934,00 

1 Wykup innych papierów wartościowych 982 4 406 000,00 

2 
Spłaty otrzymanych krajowych pożyczek i 

kredytów 
992 64 934,00 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie Autopoprawkę 

nr 2. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Marek Cisek, 

Sławomir Czyż, Dariusz Hudzik, Marek Kiczek, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard 

Liput, Dominik Maziarz, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, 

Grzegorz Wojewoda, Kamila Wróbel, Andrzej Zając, Antoni Ziobro, Barbara Żak. 

 

Autopoprawka została przyjęta. 

 

Autopoprawka nr 3. 

 

Paragraf 5 punkt 1 otrzymuje brzmienie: 

§ 5. 1. Ustala się limit zobowiązań z tytułu kredytów i pożyczek oraz emitowanych papierów 

wartościowych (emisji obligacji komunalnych) w kwocie 9.840.540,00zł z przeznaczeniem na 

spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu kredytów, pożyczek, emisji obligacji 

komunalnych w kwocie 4.470.934,00zł oraz na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu 

w kwocie 5.369.606,00zł. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie Autopoprawkę 

nr 3. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Marek Cisek, 

Sławomir Czyż, Dariusz Hudzik, Marek Kiczek, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard 

Liput, Dominik Maziarz, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, 

Grzegorz Wojewoda, Kamila Wróbel, Andrzej Zając, Antoni Ziobro, Barbara Żak. 

 

Autopoprawka została przyjęta. 

 

Autopoprawka nr 4. 

 

W paragrafie 12 punkt 1 zmienia się tabela nr 4 dotycząca przedsięwzięć realizowanych w 

ramach funduszu sołeckiego w ogólnej kwocie 405.751,46zł. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie Autopoprawkę 

nr 4. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Marek Cisek, 

Sławomir Czyż, Dariusz Hudzik, Marek Kiczek, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard 

Liput, Dominik Maziarz, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, 

Grzegorz Wojewoda, Kamila Wróbel, Andrzej Zając, Antoni Ziobro, Barbara Żak. 

 

Autopoprawka została przyjęta. 

 

Autopoprawka nr 5. 

 
Zmienia się paragraf 6 i dodaje zapis:  

§ 6. 1.Ustala się maksymalną wysokość pożyczek krótkoterminowych udzielanych przez 

Burmistrza Boguchwały w roku budżetowym w kwocie 2.000.000,00zł.  

2.Ustala się limit pożyczek krótkoterminowych udzielanych z budżetu gminy w 2025 roku w 

kwocie 2.000.000, 00 zł. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie Autopoprawkę 

nr 5. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Marek Cisek, 

Sławomir Czyż, Dariusz Hudzik, Marek Kiczek, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard 

Liput, Dominik Maziarz, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, 

Grzegorz Wojewoda, Kamila Wróbel, Andrzej Zając, Antoni Ziobro, Barbara Żak. 

 

Autopoprawka została przyjęta. 

 

Pani Ewelina Stawarz Skarbnik Gminy powiedziała, że prace nad budżetem Gminy 

Boguchwała na 2025 rok przebiegały w oparciu o przepisy art. 51 ustawy z dnia 8 marca 1990 

r. o samorządzie gminnym, art. 233 i 238 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach 

publicznych. 

Plan dochodów Gminy Boguchwała na rok 2025 ustalony został w kwocie 150 941 225,00 zł i 

obejmuje dochody bieżące w wysokości 132 324 783,76 zł oraz dochody majątkowe w 

wysokości 18 616 441,24 zł. W rezultacie dochody bieżące stanową 87,67% dochodów ogółem, 

a dochody majątkowe 12,33% dochodów ogółem. 

Zgodnie z zawiadomieniem Ministra Finansów w projekcie budżetu na 2025 rok ujęto: 

●udziały we wpływach z podatku dochodowego od osób fizycznych w wysokości 69 372 

008,70 zł; 

●udziały we wpływach z podatku dochodowego od osób prawnych w wysokości 568 678,22 

zł; 

●dochody z tytułu subwencji ogólnej w wysokości 23 714 019,36 zł, 

Dotacje i środki bieżące na zadania zlecone i zadania własne stanowią ogółem 14 257 017,53 

zł, w tym: 

●dotacje na zadania zlecone w wysokości 9 152 831,00 zł; 

●dotacje na zadania własne w wysokości 4 884 186,53 zł; 

●dotacje według porozumień z JST w wysokości 220 000,00 zł; 

 

Plan wydatków Gminy Boguchwała na 2025 rok ustalony został w kwocie 157 032 225,00 zł  

i obejmuje wydatki bieżące w wysokości 120 506 799,66 zł oraz wydatki majątkowe  

w wysokości 36 525 425,34 zł. W rezultacie wydatki bieżące stanową 76,74% wydatków 

ogółem, a wydatki majątkowe 23,26% wydatków ogółem. 

Struktura zaplanowanych wydatków obejmuje: 

● wydatki bieżące w wysokości 120 506 799,66 zł, z tego: 

○ wydatki jednostek budżetowych w wysokości 79 925 523,46 zł, w tym: 

⁃ wynagrodzenia i składki od nich naliczane w wysokości 51 620 004,00 zł, 

⁃ wydatki związane z realizacją ich statutowych zadań w wysokości 28 305 519,46 zł, 

○ dotacje na zadania bieżące w wysokości 26 117 839,00 zł, 

○ świadczenia na rzecz osób fizycznych w wysokości 10 995 823,67 zł, 

○ wydatki na programy finansowane z udziałem środków, o których mowa w art. 5 ust 1 pkt. 2 

i 3 w części związanej z realizacją zadań Gminy w wysokości 1 066 252,53 zł, 

○ wypłaty z tytułu poręczeń i gwarancji w wysokości 0,00 zł, 

○ obsługa długu w wysokości 2 401 361,00 zł; 

● wydatki majątkowe w wysokości 36 525 425,34 zł, z tego: 

○ inwestycje i zakupy inwestycyjne w wysokości 36 525 425,34 zł, w tym: 

⁃ wydatki na programy finansowane z udziałem środków, o których mowa w art. 5 ust 1 pkt. 2 

i 3 w części związanej z realizacją zadań Gminy Boguchwała w wysokości 500 000,00 zł, 

○ zakup i objęcie akcji i udziałów w wysokości 0,00 zł, 
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○ wniesienie wkładów do spółek prawa handlowego 0,00 zł. 

Największy udział w wydatkach majątkowych 2025 roku zaplanowano w ramach działu 

Transport i łączność (41,30%), następnie w ramach działu Kultura fizyczna (26,34%), 

Gospodarka komunalna i ochrona środowiska (23,44%), Oświata i wychowanie (3,03%), 

Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego (2,11%), Bezpieczeństwo publiczne i ochrona 

przeciwpożarowa (1,51%), Rolnictwo i łowiectwo (1,31%), Gospodarka mieszkaniowa 

(0,96%). 

 

Pani Ewelina Stawarz Skarbnik Gminy powiedziała, że w związku z tym ustala się planowany 

deficyt budżetu gminy na 2025 rok w kwicie w kwocie 6.091.000,00zł, który zostanie 

sfinansowany: 

1. przychodami z tytułu emisji obligacji komunalnych, 

2. przychodami ze spłat pożyczek udzielonych na finansowanie zadań realizowanych z 

udziałem środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej. 

 

Na 2025 rok zaplanowano do uzyskania kwotę 10 561 934,00 zł przychodów, na wartość której 

składają się: 

● przychody ze sprzedaży innych papierów wartościowych w kwocie 9.840.540,00zł; 

● przychody ze spłat pożyczek i kredytów udzielonych ze środków publicznych w kwocie 696 

500,00 zł; 

● przychody ze spłat pożyczek i kredytów udzielonych ze środków publicznych w kwocie 24 

894,00 zł 

Planowane przychody umożliwiają zbilansowanie budżetu Gminy Boguchwała. 

 

W 2025 roku z budżetu Gminy Boguchwała należy spłacić łącznie 4 470 934,00 zł z tytułu 

zaciągniętych zobowiązań. Na wskazaną wartość składają się: 

● wykup innych papierów wartościowych w kwocie 4 406 000,00 zł; 

● spłaty otrzymanych krajowych pożyczek i kredytów w kwocie 64 934,00 zł; 

1) wykup innych papierów wartościowych – obligacji komunalnych w kwocie 4 406 000,00 zł; 

W 2025 roku zaplanowane są do spłaty, wyemitowane obligacje komunalne przez: 

• PKO Bank Polski, serii I15 w kwocie 1.500.000,00 zł; 

• Biuro Maklerskie Banku BPS serii A20 w kwocie 630.000,00 zł; 

• PEKAO S.A., serii E17 w kwocie 1.076.000,00zł i C19 w kwocie 300.000,00zł; 

• BGK S.A., serii E18 w kwocie 800.000,00zł. 

• Dom Maklerski BDM S.A., serii A23 w kwocie 100 000,00 zł 

2) spłaty otrzymanych krajowych pożyczek w kwocie 64 934,00 zł; 

W 2025 roku zaplanowane są do spłaty raty: 

• Pożyczek z WFOŚiGW w Rzeszowie i NFOŚiGW w Warszawie w łącznej kwocie 

64 934,00 zł. 

 

Ustala się limit zobowiązań z tytułu kredytów i pożyczek oraz emitowanych papierów 

wartościowych. Ustala się limit zobowiązań z tytułu kredytów i pożyczek w kwocie 

5.000.000,00zł na pokrycie występującego w ciągu roku przejściowego deficytu jednostki 

samorządu terytorialnego. Ustala się maksymalną wysokość pożyczek krótkoterminowych 

udzielanych przez Burmistrza Boguchwały w roku budżetowym w kwocie 2.000.000,00zł. 

Ustala się rezerwę ogólną w wysokości 348.000,00 zł 

2. Ustala się rezerwy celowe w wysokości 1.176.162,00 zł, z tego: 

1) na wydatki związane z odprawami emerytalnymi w wysokości 99.000,00zł; 

2) na realizację zadań własnych z zakresu zarządzania kryzysowego w wysokości 333.000,00zł; 
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3) na wydatki związane z realizacją zadań przez MOPS (planowane umieszczenia w DPS-ach 

–sprawy sądowe oraz planowane umieszczenia w pieczy zastępczej – sprawy 

sądowe) w wysokości 344 162,00zł 

4) na wydatki związane z oświatą i wychowaniem w wysokości 400.000,00zł. 

3. Rezerwa na wydatki związane z oświatą i wychowaniem obejmuje: 

- zwiększenie wynagrodzeń dla nauczycieli w związku z awansem zawodowym, 

- odprawy emerytalne dla nauczycieli, 

- wynagrodzenie płatne w czasie urlopu dla poratowania zdrowia, 

- zasiłki na zagospodarowanie, 

- wynagrodzenie z tytułu nauczania indywidualnego przyznanego w ciągu roku szkolnego, nie 

ujęte w planie budżetu, 

- nieprzewidziane remonty w przypadku zdarzeń losowych, 

- inne nieprzewidziane wydatki związane z oświatą i wychowaniem. 

 

Ustala się dotacje dla jednostek z sektora finansów publicznych w wysokości 11.495.500,00zł. 

Ustala się dotacje dla jednostek nienależących do sektora finansów publicznych w wysokości 

14.702.339,00zł. 

 

Wyodrębnia się dochody w wysokości 9.152.831,00zł i wydatki w wysokości 9.152.831,00zł 

związane z realizacją zadań z zakresu administracji rządowej i innych zadań zleconych gminie 

ustawami. Wyodrębnia się dochody i wydatki związane z realizacją zadań w drodze umów lub 

porozumień między jednostkami samorządu terytorialnego: dochody w kwocie 220.000,00 zł 

oraz wydatki w kwocie 1.572.000,00zł. 

 

Ustala się plan dochodów w kwocie 2.507.000,00zł gromadzonych na wyodrębnionym 

rachunku przez jednostki budżetowe prowadzące działalność w zakresie oświaty i plan 

wydatków nimi finansowanych w kwocie 2.507.000,00zł. 

Ustala się plan wydatków na 2025 rok na przedsięwzięcia realizowane w ramach funduszu 

sołeckiego w ogólnej kwocie 405.751,46zł. 

Ustala się plan dochodów budżetu państwa na 2025 rok realizowanych przez jst w wysokości 

273.000,00zł. 

 

Określa się sumę, do której Burmistrz Boguchwały może samodzielnie zaciągać zobowiązania 

przekraczające rok budżetowy w ramach wydatków bieżących w kwocie 1.000.000,00zł. 

 

Upoważnia się Burmistrza Boguchwały do: 

1. lokowania wolnych środków budżetowych na rachunkach bankowych w innych bankach niż 

bank prowadzący obsługę budżetu gminy, 

2. dokonywania zmian między paragrafami i rozdziałami w ramach działu,  

3. zaciągania w roku 2025 kredytów i pożyczek na sfinansowanie przejściowego deficytu 

budżetu, z których zadłużenie w trakcie roku nie może przekroczyć limitu 5.000.000,00zł. 

 

Upoważnia się Burmistrza do dokonywania zmian w planie dochodów i wydatków związanych 

ze: 

a) zmianą kwot lub uzyskaniem płatności przekazywanych z budżetu środków europejskich, o 

ile zmiany te nie pogorszą wyniku budżetu, 

b) zmianami w realizacji przedsięwzięcia finansowanego z udziałem środków europejskich 

albo środków, o których mowa w art. 5 ust. 1 pkt 3, o ile zmiany te nie pogorszą wyniku 

budżetu, 

c) zwrotem płatności otrzymanych z budżetu środków europejskich. 
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W celu realizacji zadań związanych z pomocą obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem 

zbrojnym na terytorium tego państwa, upoważnia się Burmistrza Boguchwały do: 

1) dokonania zmian w planie dochodów i wydatków budżetu Gminy Boguchwała na 2025 rok, 

w tym dokonywania przeniesień wydatków między działami klasyfikacji budżetowej; 

2) dokonywania czynności, o których mowa w art. 258 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 

2009 r. o finansach publicznych; 

3) dokonywania zmian w planie wydatków budżetu jednostki samorządu terytorialnego 

związanych z wprowadzeniem nowych inwestycji lub zakupów inwestycyjnych przez 

jednostkę, o ile zmiana ta nie pogorszy wyniku budżetu tej jednostki. 

 

Pan Piotr Pustelny Przewodniczący Rady poprosił o opinię Przewodniczących poszczególnych 

Stałych Komisji. 

 

Pani Maria Angowska – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej, przedstawiła pozytywną opinię 

Komisji. 

 

Pan Ryszard Liput – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, przedstawił 

pozytywną opinię Komisji. 

 

Pani Agnieszka Bednarska – Przewodnicząca Komisji Statutowo-Prawnej, przedstawiła 

pozytywną opinię Komisji. 

 

Pan Piotr Kobyłecki – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

 

Pan Antoni Ziobro – Przewodniczący Komisji Edukacji i Rozwoju Społecznego, przedstawił 

pozytywną opinię Komisji. 

Pan Andrzej Świder – Przewodniczący Komisji Mienia Gminy, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

Pan Piotr Pustelny Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu  

i Rozwoju Gospodarczego o przestawienie ostatecznej opinii. 

 

Pan Piotr Kobyłecki – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, odczytał 

ostateczną, pozytywną opinię Komisji do projektu uchwały Budżetowej Gminy Boguchwała 

na 2025 rok. 

 

Pani Ewelina Stawarz – Skarbnik Gminy odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Rzeszowie z 9.12.2024 roku w sprawie projektu uchwały Budżetowej Gminy Boguchwała 

na 2025 rok oraz opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie z 9.12.2024 roku  

w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu zaplanowanego przez Gminę 

Boguchwała w projekcie uchwały budżetowej na 2025 r. 

 

Pan Piotr Pustelny Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

 

Pan Marek Kiczek – Radny Rady Miejskiej powiedział, że członkowie Klubu Radnych 

Wspólnota Samorządowa Podkarpacia wstrzymywali się od poparcia budżetu, wynikało to z 

kwestii formalnych oraz merytorycznych. Wszelkie uwagi spotkały się ze zrozumieniem za co 

Pan Radny serdecznie podziękował. Dodał, iż budżet należy traktować jako dobry. Niektóre 
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relacje wymagają poprawy m.in. w obrębie Rady, jak i współpracy pomiędzy Klubem a Panem 

Burmistrzem. W miarę upływającego czasu te relacje się prostują, są coraz lepsze. Pan Radny 

powiedział również, że ten budżet to pewne ramy, które będą się zmieniać. Miejmy nadzieję, 

że pojawią się nowe zewnętrzne źródła finansowania i dzięki dobrej współpracy będziemy tak 

zmieniać budżet, żeby przede wszystkim mieszkańcy byli zadowoleni. Podziękował za 

dotychczasową współpracę oraz powiedział, że liczy na to, iż kolejne lata będą owocne dla nas 

wszystkich. Zadeklarował poparcie projektu budżetu na 2025 rok. 

 

Pan Wiesław Kąkol – Burmistrz Boguchwały powiedział, że budżet jest dobrym budżetem na 

przyszłość. Budżet uchwalany dzisiaj, będzie realizowany przez cały rok i przez ten cały rok 

różne rzeczy się zmieniają. Na dziś już wiemy, że będą w nim występowały różne zmiany, które 

przewidujemy, ale które nie mogły być wprowadzone do tej pory. Ogólnie rzecz ujmując 

cieszy, że jest to budżet, który od wielu lat daje możliwość dobrego rozwoju, ponieważ patrząc 

na budżet od strony wydatków i dochodów bieżących to mamy tam nadwyżkę ok. 12 milionów. 

Teraz mamy taką sytuację, gdzie te środki bieżące są, z drugiej strony są oczywiście wydatki 

majątkowe. Cieszy to, że nadal mamy pomysły na rozwój tej gminy, mamy nadal dużo 

projektów, które chcemy zrealizować i widzimy potrzebę ich realizacji. Pan Burmistrz 

powiedział również o dużych środkach, które będą szły na rozwój. Pojawiają się inne 

inwestycje dosyć duże pieniądze na oświatę, na kulturę, na tereny rekreacyjne, sportowe to 

wszystko w tym budżecie jest. Kierunek ten pokazuje, że się rozwijamy. To co przed nami, a 

czego nie ma w tym budżecie to są środki pozyskane z Krajowego Planu Odbudowy, jeżeli 

chodzi o środki pożyczkowe, ale czekamy też na środki z KPO, jeśli chodzi o efektywność 

energetyczną szkół i kilka innych programów. Przed nami cały czas realizacja funduszy 

europejskich dla podkarpacia w ramach ROF-u. Pan Burmistrz powiedział, iż ma nadzieję, że 

budżet ten we wszystkich miejscowościach daje możliwość zainwestowania, do pewnych 

zmian, o które prosili nasi mieszkańcy, o które wnioskowali Radni, Sołtysi czy Przewodniczący 

Osiedli.  

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt Uchwały 

Budżetowej na 2025 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Marek Cisek, 

Sławomir Czyż, Dariusz Hudzik, Marek Kiczek, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard 

Liput, Dominik Maziarz, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, 

Grzegorz Wojewoda, Kamila Wróbel, Andrzej Zając, Antoni Ziobro, Barbara Żak. 

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.3. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Boguchwała. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:43:45 

 

Uchwałę referowała Pani Ewelina Stawarz Skarbnik Gminy, poprosiła Radę Miejską o 

przyjęcie autopoprawek: 
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Autopoprawka nr 1. 

 

Autopoprawka dotyczy zmiany tytułu uchwały i tytuł otrzymuje brzmienie: Uchwała Rady 

Miejskiej z dnia 30 grudnia 2024 w sprawie Wieloletniej Prognozy finansowej Gminy 

Boguchwała na lata 2025-2044. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie Autopoprawkę 

nr 1. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Marek Cisek, 

Sławomir Czyż, Dariusz Hudzik, Marek Kiczek, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard 

Liput, Dominik Maziarz, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, 

Grzegorz Wojewoda, Kamila Wróbel, Andrzej Zając, Antoni Ziobro, Barbara Żak. 

 

Autopoprawka została przyjęta. 

 

Autopoprawka nr 2. 

 

Zmienia się paragraf 1 oraz załącznik nr 1 który otrzymuje brzmienie: 

Uchwala się Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Boguchwała na lata 2025-2044, zgodnie 

z załącznikiem nr 1 do uchwały. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie Autopoprawkę 

nr 2. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Marek Cisek, 

Sławomir Czyż, Dariusz Hudzik, Marek Kiczek, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard 

Liput, Dominik Maziarz, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, 

Grzegorz Wojewoda, Kamila Wróbel, Andrzej Zając, Antoni Ziobro, Barbara Żak. 

 

Autopoprawka została przyjęta. 

 

Autopoprawka nr 3. 

 

W paragrafie nr 2 zmienia się załącznik nr 2. 
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Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie Autopoprawkę 

nr 3. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Marek Cisek, 

Sławomir Czyż, Dariusz Hudzik, Marek Kiczek, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard 

Liput, Dominik Maziarz, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, 

Grzegorz Wojewoda, Kamila Wróbel, Andrzej Zając, Antoni Ziobro, Barbara Żak. 

 

Autopoprawka została przyjęta. 

 

Autopoprawka nr 4. 

 
Zmienia się paragraf 3 oraz załącznik nr 3 który otrzymuje brzmienie:  

Objaśnienia przyjętych wartości do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Boguchwała na 

lata 2025-2044 stanowią załącznik nr 3 do uchwały. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie Autopoprawkę 

nr 4. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Marek Cisek, 

Sławomir Czyż, Dariusz Hudzik, Marek Kiczek, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard 

Liput, Dominik Maziarz, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, 

Grzegorz Wojewoda, Kamila Wróbel, Andrzej Zając, Antoni Ziobro, Barbara Żak. 

Autopoprawka została przyjęta. 

Autopoprawka nr 5. 

Zmienia się paragraf 4, który otrzymuje brzmienie:  

1. Upoważnia się Burmistrza Boguchwały do zaciągania zobowiązań związanych z realizacją 

przedsięwzięć, o których mowa w art. 226 ust. 4 ustawy o finansach publicznych, określonych 

w załączniku Nr 2 do niniejszej uchwały, ogółem w roku 2026 do kwoty 140.000,00zł.  

2. Upoważnia się Burmistrza Boguchwały do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których 

realizacja w roku budżetowym i w latach następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości 

działania jednostki i z których wynikające płatności wykraczają poza rok budżetowy:  
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1) zawieranych na czas nieokreślony w zakresie:  

a) dostawy wody za pomocą sieci wodno-kanalizacyjnej lub odprowadzania ścieków do takiej 

sieci,  

b) dostawy gazu z sieci gazowej,  

c) dostawy ciepła z sieci ciepłowniczej,  

d) dostawy licencji na oprogramowanie komputerowe;  

e) usług przesyłowych lub dystrybucyjnych energii elektrycznej lub gazu ziemnego.  

2) zawieranych na czas określony do kwoty 20.000.000,00zł, w tym kwota 6.000.000,00zł 

dotyczy umowy na odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych w 2026 roku.  

3. Upoważnia się Burmistrza Boguchwały do przekazania uprawnień kierownikom jednostek 

organizacyjnych Gminy Boguchwała do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których 

realizacja w roku budżetowym i w latach następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości 

działania jednostki i z których wynikające płatności wykraczają poza rok budżetowy, o których 

mowa w § 4, oraz do zaciągania zobowiązań związanych z realizacją przedsięwzięć, o których 

mowa w art. 226 ust. 4 ustawy o finansach publicznych, o których mowa w § 4 niniejszej 

uchwały.  

4. Upoważnia się Burmistrza Gminy Boguchwała do dokonywania zmian limitów zobowiązań 

i kwot wydatków na realizację przedsięwzięć finansowanych z udziałem środków europejskich 

albo środków, o których mowa w art. 5 ust. 1 pkt 3 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach 

publicznych, w związku ze zmianami w realizacji takich przedsięwzięć, o ile zmiany te nie 

pogorszą wyniku budżetu dla każdego roku objętego wieloletnią prognozą finansową. 

Upoważnienie to obejmuje także upoważnienie do dokonywania zmian środków 

przeznaczonych na współfinansowanie realizacji przedsięwzięć, o których mowa w zdaniu 

pierwszym, w tym wkładu własnego beneficjenta, oraz wynikających z rozstrzygniętych 

konkursów, o których mowa w art. 38 ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o zasadach 

realizacji programów. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie Autopoprawkę 

nr 5. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Marek Cisek, 

Sławomir Czyż, Dariusz Hudzik, Marek Kiczek, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard 

Liput, Dominik Maziarz, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, 

Grzegorz Wojewoda, Kamila Wróbel, Andrzej Zając, Antoni Ziobro, Barbara Żak. 

 

Autopoprawka została przyjęta. 

 

Autopoprawka nr 6. 

 

Paragraf nr 5 otrzymuje brzmienie: 

W celu realizacji zadań związanych z pomocą obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem 

zbrojnym na terytorium tego państwa, upoważnia się Burmistrza Boguchwały do dokonywania 
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zmian w wieloletniej prognozie finansowej związanych z wprowadzeniem nowych inwestycji 

lub zakupów inwestycyjnych, o ile zmiana ta nie pogorszy wyniku budżetu tej jednostki. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie Autopoprawkę 

nr 6. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Marek Cisek, 

Sławomir Czyż, Dariusz Hudzik, Marek Kiczek, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard 

Liput, Dominik Maziarz, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, 

Grzegorz Wojewoda, Kamila Wróbel, Andrzej Zając, Antoni Ziobro, Barbara Żak. 

 

Autopoprawka została przyjęta. 

 

Autopoprawka nr 7. 

 

Paragraf 5 oraz 6 ulega przesunięciu i otrzymuje brzmienie: oraz wprowadza się paragraf 8  

i otrzymują brzmienia: 

§ 6. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Gminy Boguchwała. 

§ 7.Traci moc Uchwała nr Uchwała nr LXVII.731.2023 Rady Miejskiej w Boguchwale Rady 

Miejskiej Boguchwała z dnia 28.12.2023 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Boguchwała na lata 2024-2036 z późn. zmianami. 

§ 8. Uchwała wchodzi w życie z dniem 1 stycznia 2025 r. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie Autopoprawkę 

nr 7. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Marek Cisek, 

Sławomir Czyż, Dariusz Hudzik, Marek Kiczek, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard 

Liput, Dominik Maziarz, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, 

Grzegorz Wojewoda, Kamila Wróbel, Andrzej Zając, Antoni Ziobro, Barbara Żak. 

 

Autopoprawka została przyjęta. 

Pani Ewelina Stawarz Skarbnik Gminy powiedziała, że podstawą opracowania Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Boguchwała jest projekt uchwały budżetowej na 2025 rok, 

wartości planowane na koniec III kwartału 2024 roku, dane sprawozdawcze z wykonania 
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budżetu Gminy Boguchwała za lata 2023 i 2022 oraz Wytyczne Ministra Finansów dotyczące 

stosowania jednolitych wskaźników makroekonomicznych, będących podstawą oszacowania 

skutków finansowych projektowanych ustaw. W kolumnie pomocniczej dotyczącej 

przewidywanego wykonania w 2024 roku wprowadzono wartości, zgodnie z aktualnym planem 

budżetu Gminy Boguchwała na dzień przygotowania projektu, z uwzględnieniem korekt w 

zakresie rzeczywistego wykonania budżetu w 2024 r.  

Na dzień podjęcia uchwały, spłatę zobowiązań przewiduje się do roku 2044. Kwoty wydatków 

wynikające z limitów wydatków na przedsięwzięcia nie wykraczają poza okres prognozy kwoty 

długu. W związku z powyższym, Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy Boguchwała została 

przygotowana na lata 2025-2044. 

Pan Skarbnik powiedziała, że uchwala się Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy 

Boguchwała zgodnie z załącznikiem nr.1, wykazuje się wieloletnie przedsięwzięcia Gminy 

Boguchwała które obejmują limity wydatków w poszczególnych latach, jak również wszelkie 

objaśnienia przyjętych wartości do Wieloletniej Prognozy Finansowej stanowiące załącznik nr 

3. W §4 znajdują się upoważnienia dla Pana Burmistrza, jak również dla dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Gminy Boguchwała. Natomiast w §5 znajduje się upoważnienie dla 

Burmistrza Boguchwały w związku z pomocą obywatelom Ukrainy. 

Pani Ewelina Stawarz Skarbnik Gminy odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Rzeszowie z 09.12.2024 roku w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Boguchwała. 

 

Pan Piotr Kobyłecki – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Boguchwała. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Marek Cisek, 

Sławomir Czyż, Dariusz Hudzik, Marek Kiczek, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard 

Liput, Dominik Maziarz, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, 

Grzegorz Wojewoda, Kamila Wróbel, Andrzej Zając, Antoni Ziobro, Barbara Żak. 

 

Uchwała została podjęta. 
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Ad.4. Podjęcie uchwały w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 2024 

roku. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:56:13 

 

Pani Ewelina Stawarz Skarbnik Gminy powiedziała, że ustala się wykaz wydatków i plan 

finansowy wydatków niewygasających z dniem 31 grudnia 2024 roku, z wyodrębnieniem 

wydatków majątkowych, według załącznika do niniejszej uchwały. Ogółem wydatki 

niewygasające mamy w kwocie 335 349,00 zł, z czego 290 350,00 zł to są wydatki majątkowe. 

 

Pan Piotr Kobyłecki – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 2024 roku. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Marek Cisek, 

Sławomir Czyż, Dariusz Hudzik, Marek Kiczek, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard 

Liput, Dominik Maziarz, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, 

Grzegorz Wojewoda, Kamila Wróbel, Andrzej Zając, Antoni Ziobro, Barbara Żak. 

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pożyczki dla Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Zarzeczu. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:57:42 

 

Pani Ewelina Stawarz Skarbnik Gminy powiedziała, że OSP w Zarzeczu zwróciło się do 

Burmistrza Boguchwały z prośbą o udzielenie nieoprocentowanej pożyczki w kwocie 24 

894,00 zł z przeznaczeniem na zakup samochodu ratowniczo-gaśniczego dla jednostki OSP w 

Zarzeczu. OSP w Zarzeczu nie ma możliwości sfinansowania realizacji zadania z własnych 

środków w związku z tym zwróciła się o pomoc w tej sprawie do Gminy i jednocześnie 

zobowiązała się zwrócić pożyczkę w roku 2025. Szczegółowe warunki udzielenia pożyczki w 

tym sposób i termin spłaty zostaną określone w umowie pożyczki. 

 

Pan Piotr Kobyłecki – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie udzielenia pożyczki dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Zarzeczu. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Marek Cisek, 

Sławomir Czyż, Dariusz Hudzik, Marek Kiczek, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard 

Liput, Dominik Maziarz, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, 

Grzegorz Wojewoda, Kamila Wróbel, Andrzej Zając, Antoni Ziobro, Barbara Żak. 

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Boguchwała na 2024 rok. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:59:46 

 

Pani Ewelina Stawarz Skarbnik Gminy powiedziała, że dokonuje się zmian w planie dochodów 

w budżecie gminy na 2024 rok – zwiększenie o kwotę 107.628,29zł. Dokonuje się zmian w 

planie wydatków w budżecie gminy na 2024 rok – zmniejszenie o kwotę 1.479.509,71zł. 

Wyodrębnione wydatki na zadania inwestycyjne po zmianach. Zmniejsza się o kwotę 

1.587.138,00zł planowany deficyt budżetu gminy na 2024r. Zmniejsza się planowane 

przychody budżetu na 2024r. o kwotę 1.562.244,00zł, z tytułu wolnych środków, jako 

nadwyżka środków pieniężnych na rachunku bankowym budżetu gminy, w tym wynikających 

z rozliczeń kredytów i pożyczek z lat ubiegłych. Zwiększa się planowane rozchody budżetu na 

2024r. o kwotę 24.894,00zł, z tytułu udzielonej pożyczki ze środków krajowych. Ustala się 

planowany deficyt budżetu gminy na 2024r. w kwocie 3.492.939,81 zł. Ustala się rozchody 

budżetu w łącznej kwocie 4.653.300,98zł. Zwiększa się plan dochodów i wydatków nimi 

finansowanych, w planie jednostek oświatowych o kwotę 12.800,00zł. 

 

ZMIANY DOCHODÓW: 

Dział: 010 

Zmniejsza się dochody budżetu gminy na 2024r. o kwotę 20 000,00 z tytułu płatności w ramach 

systemów wsparcia bezpośredniego z ARiMR 

Dział: 400 

Zwiększa się dochody budżetu gminy na 2024r. o kwotę 3 344,00 z tytułu odszkodowania od 

ubezpieczyciela- uszkodzenie paneli fotowoltaicznych 

Dział: 600 

Zwiększa się dochody budżetu gminy na 2024r. o kwotę 2 300,00 z tytułu najmu nieruchomości 

gminnych. 

Dział: 700 

Zmniejsza się dochody budżetu gminy na 2024r. o kwotę 137 963,00 z tytułu wpłat odpłatnego 

nabycia nieruchomości, wypływów za ustanowienie służebności, wieczystego użytkowania 

gruntu, wpływów z opłaty eksploatacyjnej 

Dział: 754 

Zmniejsza się dochody budżetu gminy na 2024r. o kwotę 4 218,10 z tytułu dofinansowania z 

WFOŚiGW do zakupu cysterny dla OSP 

Dział: 758 

Zwiększa się dochody budżetu gminy na 2024r. z tytułu środków rezerwy części oświatowej 

subwencji ogólnej o kwotę 159 968,00zł 

Dział: 801 
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Zwiększa się dochody budżetu gminy na 2024r. o kwotę 1 499,00 z tytułu odszkodowania od 

ubezpieczyciela- uszkodzenie laptopa 

Dział: 855 

Zwiększa się dochody budżetu gminy na 2024r. o kwotę 25 037,99 z tytułu aneksu do umowy 

na dofinansowanie programu Asystent Rodziny 

Dział: 921 

Zwiększa się dochody budżetu gminy na 2024r. o kwotę 80 164,40 z tytułu dofinansowania z 

Rządowego Funduszu Odbudowy Zabytków do zadania Remont zabytkowego dworku w 

Zgłobniu oraz wpływów za refaktury za media. 

Dział: 926 

Zmniejsza się dochody budżetu gminy na 2024r. o kwotę 2 540,00zł z tytułu najmu 

nieruchomości gminnych. 

 

ZMIANY WYDATKÓW: 

Dział: 400 

Zwiększa się wydatki budżetu gminy na 2024r. o kwotę 3 344,00 w związku z uszkodzeniem 

paneli fotowoltaicznych- pokryte z odszkodowania 

Dział: 754 

Zmniejsza się wydatki budżetu gminy na 2024r. o kwotę 4 218,10- zmniejszenie 

dofinansowania do zakupu cysterny na wodę pitna dla OSP. 

Dział: 801 

Zwiększa się wydatki budżetu gminy na 2024r. o kwotę 161 467,00zł-środki z rezerwy części 

oświatowej subwencji ogólnej w związku ze wzrostem liczby uczniów, remontów oraz wypłatą 

odpraw dla nauczycieli w związku z likwidacją stanowiska, o którym mowa w art.20 KN oraz 

zakup laptopa ze środków otrzymanych od ubezpieczyciela 

Dział: 855 

Zwiększa się wydatki budżetu gminy na 2024r. o kwotę 25 037,99 – plan MOPS na wypłatę 

dodatków dla pracowników – środki pochodzą z dofinansowania w ramach „Program asystent 

Rodziny 2024”. 

Dział: 921 

Zwiększa się wydatki budżetu gminy na 2024r. o kwotę 79 333,40zł- zwiększenie 

dofinansowania na zadanie Remont zabytkowego dworku w Zgłobniu 

Dział: 926 

Zmniejsza się wydatki budżetu gminy na 2024r. o kwotę 1 744 474,00zł- Zagospodarowanie 

działek nr 1624/45 oraz 1624/104 w Boguchwale- realizacja inwestycji przeniesiona na 2025 r. 

 

ZMIANY PRZYCHODÓW: 

Wolne środki, o których mowa w art. 217 ust.2 pkt 6 ustawy - zmniejszenie planu o kwotę 1 

562 244,00 zł dla zbilansowania budżetu. 

 

ZMIANY ROZCHODÓW: 

Zwiększenie rozchodów w paragrafie 991 w kwocie 24 894,00zł w związku z udzieleniem 

pożyczki dla OSP Zarzecze. 

Pan Piotr Kobyłecki – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. 
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Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zmian w budżecie gminy Boguchwała na 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Marek Cisek, 

Sławomir Czyż, Dariusz Hudzik, Marek Kiczek, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard 

Liput, Dominik Maziarz, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, 

Grzegorz Wojewoda, Kamila Wróbel, Andrzej Zając, Antoni Ziobro, Barbara Żak. 

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy 

Boguchwała. 

Czas rozpoczęcia punktu: 01:02:35 

 

Pani Ewelina Stawarz Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały oraz powiedziała, że 

dochody ogółem zwiększono o 158 122,46 zł, z czego dochody bieżące zwiększono o 180 

863,06 zł, a dochody majątkowe zmniejszono o 22 740,60 zł. Wydatki ogółem zmniejszono  

o 1 429 015,54 zł, z czego wydatki bieżące zwiększono o 240 343,16 zł, a wydatki majątkowe 

zmniejszono o 1 669 358,70 zł. Wynik budżetu jest deficytowy i po zmianach wynosi -3 492 

939,81 zł. 

 

Pan Piotr Kobyłecki – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Boguchwała. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Marek Cisek, 

Sławomir Czyż, Dariusz Hudzik, Marek Kiczek, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard 

Liput, Dominik Maziarz, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, 

Grzegorz Wojewoda, Kamila Wróbel, Andrzej Zając, Antoni Ziobro, Barbara Żak. 

 

Uchwała została podjęta. 
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Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia ważności wyborów uzupełniających na 

Członków Zarządu Osiedla Boguchwała Centrum. 

Czas rozpoczęcia punktu: 01:04:25 

Pan Krzysztof Lassota Sekretarz Gminy powiedział, że 29 listopada 2024 roku uzupełniające 

na członków Zarządu Osiedla Boguchwała Centrum, zostało wybranych 6 członków zarządu. 

W terminie 7 dni od daty wyborów nie wpłynął do Burmistrza żaden protest o czym Burmistrz 

Boguchwały pisemnie poinformował Przewodniczącego Rady Miejskiej w Boguchwale.  

W związku z powyższym, zgodnie ze Statutem Osiedla Boguchwała Centrum Rada Miejska 

podejmuje uchwałę w sprawie stwierdzenia ważności wyborów. 

Pani Agnieszka Bednarska – Przewodnicząca Komisji Statutowo-Prawnej, przedstawiła 

pozytywną opinię Komisji. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie stwierdzenia ważności wyborów uzupełniających na Członków Zarządu Osiedla 

Boguchwała Centrum. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Marek Cisek, 

Sławomir Czyż, Dariusz Hudzik, Marek Kiczek, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard 

Liput, Dominik Maziarz, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, 

Grzegorz Wojewoda, Kamila Wróbel, Andrzej Zając, Antoni Ziobro, Barbara Żak. 

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą 

Miasto Rzeszów w zakresie obsługi osób nietrzeźwych dowiezionych z terenu Gminy 

Boguchwała. 

Czas rozpoczęcia punktu: 01:05:42 

 

Pani Justyna Placha-Adamska Zastępca Burmistrza Boguchwały powiedziała, że zgodnie z art. 

40 ust. 1 ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi z dnia 26 

października 1982 r. „osoby w stanie nietrzeźwości, które swoim zachowaniem dają powód do 

zgorszenia w miejscu publicznym lub zakładzie pracy, znajdują się w okolicznościach 

zagrażających ich życiu lub zdrowiu innych osób, mogą zostać doprowadzone do izby 

wytrzeźwień zakładu opieki zdrowotnej lub innej właściwej placówki utworzonej lub 

wskazanej przez jednostkę samorządu terytorialnego albo do miejsca zamieszkania lub 

pobytu”. Gmina Boguchwała nie prowadzi izby wytrzeźwień. W związku z tym zgodnie z art. 

10 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym wykonanie zadań publicznych 

może być realizowane w drodze współdziałania między jednostkami samorządu terytorialnego, 

dlatego na mocy art. 74 ust. 1 i 2 tej samej ustawy gminy mogą zawierać porozumienie 

międzygminne w sprawie powierzenia jednej z nich określonych przez nie zadań publicznych. 

Gmina wykonująca zadania publiczne objęte porozumieniem przyjmuje prawa i obowiązki 
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pozostałych gmin, związane z powierzonymi jej zadaniami, a gminy te mają obowiązek udziału 

w kosztach realizacji powierzonego zadania. Na realizację zadania przeznacza się w budżecie 

2025 roku środki finansowe w wysokości 32 000,00 zł. 

Pan Antoni Ziobro – Przewodniczący Komisji Edukacji i Rozwoju Społecznego, przedstawił 

pozytywną opinię Komisji. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Miasto Rzeszów w zakresie 

obsługi osób nietrzeźwych dowiezionych z terenu Gminy Boguchwała. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Marek Cisek, 

Sławomir Czyż, Dariusz Hudzik, Marek Kiczek, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard 

Liput, Dominik Maziarz, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, 

Grzegorz Wojewoda, Kamila Wróbel, Andrzej Zając, Antoni Ziobro, Barbara Żak. 

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, trybu ich 

pobierania, a także szczegółowych warunków przyznawania usług sąsiedzkich, wymiaru 

i zakresu usług sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania ich wykonania. 

Czas rozpoczęcia punktu: 01:08:14 

 

Pani Gabriela Gajdek Dyrektor MOPS w Boguchwale powiedziała, że ustawą z dnia 28 lipca 

2023 r. o zmianie ustawy o pomocy społecznej oraz niektórych innych ustaw, wprowadzono 

nowy rodzaj usług - usługi sąsiedzkie. Zgodnie z art. 50 ust. 6 „Rada gminy określa, w drodze 

uchwały, szczegółowe warunki przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze  

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat jak również tryb ich pobierania.". Natomiast ust. 6a określa, że „W 

przypadku organizowania przez gminę usług opiekuńczych w formie usług sąsiedzkich rada 

gminy w uchwale, o której mowa w ust. 6, określa także szczegółowe warunki przyznawania 

usług sąsiedzkich, wymiar i zakres usług sąsiedzkich oraz sposób rozliczania wykonywania 

takich usług.". Wobec powyższego należy uchylić obowiązującą uchwałę Rady Miejskiej w 

Boguchwale z dnia 26 czerwca 2008 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat jak również trybu 

ich pobierania i podjąć nową w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 
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szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat i trybu ich 

pobierania, a także szczegółowych warunków przyznawania usług sąsiedzkich, wymiaru  

i zakresu usług sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania ich wykonania. 

Pan Antoni Ziobro – Przewodniczący Komisji Edukacji i Rozwoju Społecznego, przedstawił 

pozytywną opinię Komisji. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, trybu ich pobierania, a także szczegółowych 

warunków przyznawania usług sąsiedzkich, wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich oraz sposobu 

rozliczania ich wykonania. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Marek Cisek, 

Sławomir Czyż, Dariusz Hudzik, Marek Kiczek, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard 

Liput, Dominik Maziarz, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, 

Grzegorz Wojewoda, Kamila Wróbel, Andrzej Zając, Antoni Ziobro, Barbara Żak. 

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania 

usług wsparcia krótkoterminowego świadczonego w formie dziennej i w formie pobytu 

całodobowego oraz warunków odpłatności za te usługi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

Czas rozpoczęcia punktu: 01:11:10 

Pani Gabriela Gajdek Dyrektor MOPS w Boguchwale powiedziała, że z uwagi na zmianę 

ustawy o pomocy społecznej nałożono na gminę obowiązek realizacji w ramach zadań 

własnych nowego zadania jakim jest przyznawanie usług wsparcia krótkoterminowego. 

Zgodnie z art. 97 a ust. 2 ustawy z dnia 12 marca 2004r. o pomocy społecznej, Rada Gminy 

określa, w drodze uchwały, szczegółowe warunki przyznawania usług wsparcia 

krótkoterminowego świadczonego w formie dziennej i w formie pobytu całodobowego oraz 

warunki odpłatności za te usługi oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat, jak również tryb ich pobierania. Usługi wsparcia krótkoterminowego mogą 

być świadczone na rzecz osób pełnoletnich, które ze względu na wiek, chorobę lub 

niepełnosprawność wymagają doraźnej pomocy w formie pobytu całodobowego lub w formie 

dziennej, ze względu na czasowe ograniczenie możliwości zapewnienia właściwego wsparcia 

w miejscu zamieszkania przez osoby na co dzień opiekujące się tą osobą. Usługi wsparcia 

krótkoterminowego realizowane w formie pobytu całodobowego mogą być przyznane na czas 

określony nie dłuższy niż 30 dni w roku kalendarzowym, z możliwością przedłużenia pobytu 

w szczególnie uzasadnionych przypadkach o nie więcej niż kolejne 30 dni w roku 
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kalendarzowym, zaś usługi wsparcia krótkoterminowego realizowane w formie dziennej mogą 

być przyznane w wymiarze nie mniejszym niż 4 godziny dziennie i nie większym niż 12 godzin 

dziennie, nie większym niż 30 dni w roku kalendarzowym, z możliwością przedłużenia 

wsparcia w szczególnie uzasadnionych przypadkach o nie więcej niż kolejne 30 dni w roku 

kalendarzowym. Osoba może korzystać z usług wsparcia krótkoterminowego w danym roku 

kalendarzowym zarówno w formie pobytu całodobowego, jak i w formie dziennej, jednak 

łącznie dla obydwu form nie dłużej niż 60 dni w roku kalendarzowym. Usługę wsparcia 

krótkoterminowego zarówno w formie dziennej jak i w formie pobytu całodobowego świadczą 

podmioty prowadzące domy pomocy społecznej, zgłaszając ten fakt Wojewodzie. 

Pan Antoni Ziobro – Przewodniczący Komisji Edukacji i Rozwoju Społecznego, przedstawił 

pozytywną opinię Komisji. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania usług wsparcia 

krótkoterminowego świadczonego w formie dziennej i w formie pobytu całodobowego oraz 

warunków odpłatności za te usługi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Marek Cisek, 

Sławomir Czyż, Dariusz Hudzik, Marek Kiczek, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard 

Liput, Dominik Maziarz, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, 

Grzegorz Wojewoda, Kamila Wróbel, Andrzej Zając, Antoni Ziobro, Barbara Żak. 

 

Uchwała została podjęta. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził przerwę w obradach. 

 

Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia realizacji zadań własnych Gminy 

Boguchwała Gospodarce Komunalnej Sp. z o.o. w Boguchwale. 

Czas rozpoczęcia punktu: 01:30:00 

 

Pan Paweł Midura Zastępca Burmistrza Boguchwały przedstawił projekt uchwały oraz 

powiedział, że zadania ujęte w projekcie uchwały, wynikające wprost z art. 7 ustawy z dnia 8 

marca 1990 r. o samorządzie gminnym, są zadaniami własnymi, które gmina może realizować 

samodzielnie lub powierzyć ich wykonanie swojej spółce. Gospodarka Komunalnej Sp. z o.o. 

w Boguchwale realizuje te zadania poprzez powierzenie już od 2018 roku. Poza zapleczem 

kadrowym i sprzętowym posiada doświadczenie w realizacji zadań tożsamych. Ponadto 

znajomość terenu Gminy Boguchwała znacząco wpłynie na podejmowanie niezbędnych 

czynności w sytuacjach nagłych, wymagających natychmiastowej reakcji. 

 



26 

 

Pan Andrzej Świder – Przewodniczący Komisji Mienia Gminy, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie powierzenia realizacji zadań własnych Gminy Boguchwała Gospodarce Komunalnej 

Sp. z o.o. w Boguchwale. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Marek Cisek, 

Sławomir Czyż, Dariusz Hudzik, Marek Kiczek, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard 

Liput, Dominik Maziarz, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, 

Grzegorz Wojewoda, Kamila Wróbel, Andrzej Zając, Antoni Ziobro, Barbara Żak. 

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia przez Gminę Boguchwała Spółce 

Gospodarka Komunalna Sp. z o.o. w Boguchwale prowadzenia Punktu Selektywnej 

Zbiórki Odpadów Komunalnych. 

Czas rozpoczęcia punktu: 01:32:19 

Pan Paweł Midura Zastępca Burmistrza Boguchwały powiedział, że powierza się Gospodarce 

Komunalnej Sp. z o.o. w Boguchwale realizację zadania własnego Gminy Boguchwała w latach 

2025 – 2031 polegającego na prowadzeniu Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów 

Komunalnych w sposób zapewniający łatwy dostęp dla wszystkich mieszkańców gminy, który 

zapewni przyjmowanie co najmniej takich odpadów komunalnych jak: papier, metale, 

tworzywa sztuczne, szkło, odpady opakowaniowe wielomateriałowe, bioodpady, odpady 

niebezpieczne, przeterminowane leki i chemikalia, odpady niekwalifikujące się do odpadów 

medycznych, które powstały w gospodarstwie domowym w wyniku przyjmowania produktów 

leczniczych w formie iniekcji i prowadzenia monitoringu poziomu substancji we krwi,  

w szczególności igieł i strzykawek, zużyte baterie i akumulatory, zużyty sprzęt elektryczny  

i elektroniczny, meble i inne odpady wielkogabarytowe, zużyte opony, odpady tekstyliów  

i odzieży, odpady budowlane i rozbiórkowe z gospodarstw domowych, odpady komunalne 

określone w przepisach wydanych na podstawie art.4a ustawy z dnia 13 września 1996 r.  

o utrzymaniu czystości i porządku w gminach. Spółka otrzymywać będzie od Gminy 

Boguchwała rekompensatę kosztów. Wysokość rekompensaty, o której mowa nie może 

przekroczyć kwot zaplanowanych na ww. zadanie w budżecie gminy w latach 2025 – 2031. 

Szczegółowy sposób realizacji powierzonych zadań oraz zasady przekazywania Spółce 

rekompensaty zostaną określone w odrębnej umowie zawartej pomiędzy Gminą Boguchwała  

a Gospodarką Komunalną Sp. z o.o. 

Pan Andrzej Świder – Przewodniczący Komisji Mienia Gminy, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. 
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Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie powierzenia przez Gminę Boguchwała Spółce Gospodarka Komunalna Sp. z o.o. w 

Boguchwale prowadzenia Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Marek Cisek, 

Sławomir Czyż, Dariusz Hudzik, Marek Kiczek, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard 

Liput, Dominik Maziarz, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, 

Grzegorz Wojewoda, Kamila Wróbel, Andrzej Zając, Antoni Ziobro, Barbara Żak. 

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.14. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Miasto Rzeszów w 

przedmiocie powierzenia mu realizacji zadania publicznego z zakresu ochrony zwierząt. 

Czas rozpoczęcia punktu: 01:35:13 

 

Pan Paweł Midura Zastępca Burmistrza Boguchwały powiedział, że art.11 ustawy o ochronie 

zwierząt zobowiązuje gminę do zaopiekowania się bezdomnymi zwierzętami z terenu danej 

gminy. Gmina Boguchwała zwróciła się do Gminy Miasto Rzeszów o przejecie do realizacji 

zadania publicznego wynikającego z art. 11 ust. 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o ochronie 

zwierząt dotyczącego zapewnienia opieki nad zwierzętami bezdomnymi z terenu Gminy 

Boguchwała w Schronisku dla bezdomnych zwierząt przy ul. Ciepłowniczej 3 w Rzeszowie. 

Pan Andrzej Świder – Przewodniczący Komisji Mienia Gminy, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

Pan Dominik Maziarz – Radny Rady Miejskiej powiedział, że ta uchwała wiąże się z likwidacją 

naszego schroniska w związku z tym podziękował wszystkim pracownikom, wolontariuszom, 

szkołom i instytucjom, wszystkim którzy wspierali to schronisko. 

Pan Marek Kiczek – Radny Rady Miejskiej zapytał, ile osób pracowało w schronisku i co z 

tymi osobami się stanie, jeśli schronisko zostanie zamknięte. 

Pan Paweł Midura Zastępca Burmistrza Boguchwały odpowiedział, iż na dzień dzisiejszy w 

schronisku pracuje 2 osoby. Dodał, iż jest to temat do omówienia, jednak ma nadzieję, że 

przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej znajdzie możliwość zagospodarowania tych osób. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Miasto Rzeszów w przedmiocie powierzenia mu 

realizacji zadania publicznego z zakresu ochrony zwierząt. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Marek Cisek, 

Sławomir Czyż, Dariusz Hudzik, Marek Kiczek, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard 

Liput, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, 

Kamila Wróbel, Andrzej Zając, Antoni Ziobro, Barbara Żak. 

PRZECIW (1) 

Dominik Maziarz. 

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.15. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia na rzecz Gminy Boguchwała nieruchomości 

oznaczonej jako działka nr 548/1 położonej w miejscowości Niechobrz. 

Czas rozpoczęcia punktu: 01:39:07 

 

Pan Dariusz Weremiński Kierownik Referatu Mienia Gminy I Planowania Przestrzennego 

poprosił o wyrażenie zgody na odpłatne nabycie na rzecz Gminy Boguchwała prawa własności 

nieruchomości oznaczonej jako działka nr 548/1 o pow. 0,1503 ha, położonej w miejscowości 

Niechobrz, stanowiącej własność Gminnej Spółdzielni „Samopomoc Chłopska” w 

Boguchwale. Przedmiotowa działka znajduje się w centrum miejscowości w bezpośrednim 

sąsiedztwie budynku, gdzie mieści się: Centrum Promocji Dziedzictwa Kultury oraz Remiza 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Niechobrzu. W sąsiedztwie zlokalizowany jest również 

wielkopowierzchniowy obiekt handlowy. Nieruchomość zabudowana jest murowanym 

budynkiem parterowym o powierzchni 158 m2, oraz stanowi plac utwardzony wykorzystywany 

aktualnie jako parking. Nabycie działki podyktowane jest koniecznością pozyskania przez 

Gminę Boguchwała terenu pod planowane w kolejnych latach, inwestycje celu publicznego 

wynikające z aktualnych potrzeb mieszkańców. 

 

Pan Andrzej Świder – Przewodniczący Komisji Mienia Gminy, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie nabycia na rzecz Gminy Boguchwała nieruchomości oznaczonej jako działka nr 

548/1 położonej w miejscowości Niechobrz. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Marek Cisek, 

Sławomir Czyż, Dariusz Hudzik, Marek Kiczek, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard 

Liput, Dominik Maziarz, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, 

Grzegorz Wojewoda, Kamila Wróbel, Andrzej Zając, Antoni Ziobro, Barbara Żak. 

 

Uchwała została podjęta. 
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Ad.16. Podjęcie uchwały w sprawie skargi z dnia 20 listopada 2024 r. (data wpływu: 5 

grudnia 2024 r.) w przedmiocie przewlekłości postępowania w wydaniu decyzji 

administracyjnej dotyczącej Funduszu Alimentacyjnego na dyrektora Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Boguchwale. 

Czas rozpoczęcia punktu: 01:42:20 

Pan Ryszard Liput Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji powiedział, że po 

zapoznaniu się z wyjaśnieniami Dyrektora oraz dokumentacją w sprawie Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji stwierdza, że postępowanie prowadzone było zgodnie z obowiązującymi 

przepisami. Pisma kierowane przez obwinionego pracownika Urzędu Miejskiego w 

Boguchwale należycie wyjaśniały stan faktyczny i prawny sprawy oraz należycie wskazywały 

prawidłowe formy działania w sprawie. Skarżąca tymczasem nie przedłożyła do wniosku 

wymaganych załączników, co uzasadniało samodzielne wystąpienie przez organ prowadzący 

postępowanie do odpowiednich organów w celu dokonania prawidłowej weryfikacji oraz 

ustalenia stanu faktycznego, będącego podstawą do wydania decyzji, co jednocześnie stanowiło 

uzasadnioną podstawę do przedłużenia terminu do wydania decyzji z uwagi na wciąż trwające 

postępowanie wyjaśniające. Organ dokonał więc prawidłowej weryfikacji stanu faktycznego, 

podjął wszelkie, prawem przewidziane działania, mające na celu prawidłowe ustalenie stanu 

faktycznego oraz zweryfikowanie danych przedstawionych we wniosku Skarżącej oraz wydał 

decyzję bez zbędnej zwłoki. Tym samym uznaje się, że skarga jest bezzasadna. Poprosił Radę 

Miejską o przyjęcie takiego stanowiska. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie skargi z dnia 20 listopada 2024 r. (data wpływu: 5 grudnia 2024 r.) w przedmiocie 

przewlekłości postępowania w wydaniu decyzji administracyjnej dotyczącej Funduszu 

Alimentacyjnego na dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Boguchwale. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Marek Cisek, 

Sławomir Czyż, Dariusz Hudzik, Marek Kiczek, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard 

Liput, Dominik Maziarz, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, 

Grzegorz Wojewoda, Kamila Wróbel, Andrzej Zając, Antoni Ziobro, Barbara Żak. 

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.17. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej i Komisji 

Stałych na I półrocze 2025 roku. 

Czas rozpoczęcia punktu: 01:44:41 

 

Projekt uchwały przedstawił Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej. 

Poinformował, że zgodnie z §58 ust. 5 Statutu Gminy Boguchwała przyjętego Uchwałą nr 

XIX.225.2016 Rady Miejskiej w Boguchwale z dnia 21 stycznia 2016 roku Przewodniczący 

Komisji Stałych przedkładają Radzie do akceptacji półroczny plan pracy Komisji. Komisje 
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działają zgodnie z uchwalonymi planami pracy zgodnie z §62 ust. 2 Statutu Gminy 

Boguchwała. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej i Komisji Stałych na I półrocze 2025 roku. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maria Angowska, Adam Baran, Agnieszka Bednarska, Waldemar Bijoś, Marek Cisek, 

Sławomir Czyż, Dariusz Hudzik, Marek Kiczek, Piotr Kobyłecki, Magdalena Kotla, Ryszard 

Liput, Dominik Maziarz, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Andrzej Świder, Katarzyna Warchoł, 

Grzegorz Wojewoda, Kamila Wróbel, Andrzej Zając, Antoni Ziobro, Barbara Żak. 

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.18. Informacja o zbytych i nabytych nieruchomościach w Gminie Boguchwała. 

Czas rozpoczęcia punktu: 01:45:39 

 

Pan Dariusz Weremiński – Kierownik Referatu Mienia Gminy i Planowania Przestrzennego 

przedstawił informację o zbytych i nabytych nieruchomościach w Gminie Boguchwała. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. 

 

Ad.19. Informacja Przewodniczącego Rady. 

Czas rozpoczęcia punktu: 01:47:22 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, iż Burmistrz Boguchwały 

poinformował, że na wniosek Prezesa Sądu Rejonowego w Rzeszowie wyznaczył Gospodarkę 

Komunalną GOKOM w Boguchwale jako podmiot, w którym w roku 2025 wykonywana 

będzie kara ograniczenia wolności oraz praca społecznie użyteczna przez skazanych w 

wymiarze średnio 60 godzin na skazanego. Pan Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał 

również podziękowania od księdza Mariana Cebuli dotyczące udzielonej dotacji dla parafii pw. 

Św. Andrzeja Apostoła w Zgłobniu, wspominał również o życzeniach świątecznych i 

noworocznych, za które wszystkim serdecznie podziękował. W imieniu Rady Miejskiej 

podziękował, Panu Burmistrzowi Boguchwały, Pani Zastępcy Burmistrza, Panu Zastępcy 

Burmistrza, Pani Skarbnik i Panu Sekretarzowi, paniom z Biura Rady, obsłudze prawnej, 

kierownikom, pracownikom Urzędu Miejskiego w Boguchwale oraz pracownikom jednostek 

organizacyjnych i spółek gminnych za cały rok ciężkiej pracy na rzecz naszego samorządu oraz 

złożył wszystkim życzenia noworoczne. 

Pan Wiesław Kąkol – Burmistrz Boguchwały podziękował za całoroczną współpracę  

i przyjęcie budżetu na nowy rok oraz złożył wszystkim życzenia noworoczne. 
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Ad.20. Zamknięcie obrad. 

Czas rozpoczęcia punktu: 01:51:30 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, w związku z wyczerpaniem porządku 

obrad, zamknął VIII Sesję Rady Miejskiej w Boguchwale. 

Obrady trwały od godz. 11:00 do godz. 12:47 

Na VIII sesji Rady Miejskiej w Boguchwale w dniu 30 grudnia 2024 roku podjęto następujące 

uchwały:  

1. Uchwała VIII.77.2024 Budżetowa na 2025 rok. 

2. Uchwała VIII.78.2024 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Boguchwała. 

3. Uchwała VIII.79.2024 w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 

2024 roku. 

4. Uchwała VIII.80.2024 w sprawie udzielenia pożyczki dla Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Zarzeczu. 

5. Uchwała VIII.81.2024 w sprawie zmian w budżecie gminy Boguchwała na 2024 rok. 

6. Uchwała VIII.82.2024 w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy 

Boguchwała. 

7. Uchwała VIII.83.2024 w sprawie stwierdzenia ważności wyborów uzupełniających na 

Członków Zarządu Osiedla Boguchwała Centrum. 

8. Uchwała VIII.84.2024 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą 

Miasto Rzeszów w zakresie obsługi osób nietrzeźwych dowiezionych z terenu Gminy 

Boguchwała. 

9. Uchwała VIII.85.2024 w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, trybu ich 

pobierania, a także szczegółowych warunków przyznawania usług sąsiedzkich, 

wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania ich wykonania. 

10. Uchwała VIII.86.2024 w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania 

usług wsparcia krótkoterminowego świadczonego w formie dziennej i w formie 

pobytu całodobowego oraz warunków odpłatności za te usługi oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich 

pobierania. 

11. Uchwała VIII.87.2024 w sprawie powierzenia realizacji zadań własnych Gminy 

Boguchwała Gospodarce Komunalnej Sp. z o.o. w Boguchwale. 

12. Uchwała VIII.88.2024 w sprawie powierzenia przez Gminę Boguchwała Spółce 

Gospodarka Komunalna Sp. z o.o. w Boguchwale prowadzenia Punktu Selektywnej 

Zbiórki Odpadów Komunalnych. 

13. Uchwała VIII.89.2024 w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Miasto Rzeszów w 

przedmiocie powierzenia mu realizacji zadania publicznego z zakresu ochrony 

zwierząt. 

14. Uchwała VIII.90.2024 w sprawie nabycia na rzecz Gminy Boguchwała nieruchomości 

oznaczonej jako działka nr 548/1 położonej w miejscowości Niechobrz. 

15. Uchwała VIII.91.2024 w sprawie skargi z dnia 20 listopada 2024 r. (data wpływu: 5 

grudnia 2024 r.) w przedmiocie przewlekłości postępowania w wydaniu decyzji 

administracyjnej dotyczącej Funduszu Alimentacyjnego na dyrektora Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Boguchwale. 
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16. Uchwała VIII.92.2024 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej i Komisji 

Stałych na I półrocze 2025 roku. 

 

 

Protokół sporządziła:  

N.Gajdek 

 

 


